
Protokoll 

Styrelsemöte onsdag 2 december 2015 

Kl. 19.00 i Nävestakyrkan  
 

 

Närvarande: Roland Davidsson (RD), Stig Olsson (SO), Lisbeth Larsson (LL), Ann 

Davidsson (AD), Elin Tärnqvist (ET), Göran Tärnqvist (GT) och Jonas Lundkvist (JL) samt 

pastorspraktikant David Lund. 

 

 

 

1. Inledning: Mötet inleddes med bön. 

 

2. Sekreterare: JL valdes till sekreterare. 

 

3. Fastställande av dagordning: Dagordningen fastställdes. 

 

4. Föregående protokoll: Protokollet behandlades med följande punkter: 

 

Kontakten med Kvarntorp. RD har varit på plats och träffat föreståndaren Jun Andersson. Till 

stor del är det familjer från Syrien. Jun har fått telefonnummer till JL med en uppmaning att 

höra av sig med de behov de ser. JL har inte hört något och tar en kontakt både om de har 

praktiska behov och om behov av att möta människor.  

 

Tidsplan för Jonas tjänst i vår. RD återkommer.  

 

Arbetet för ungdomar i Ekeby. Styrelsen beslutade att lyfta frågan på årsmötet. Till dess 

undersöker JL möjligheten att ha en ungdomsledare från SVF på deltid. JL kontaktar Rune W 

Dahlén från Equmeniakyrkan om han vet pastorskandidater i området som skulle kunna 

anställas på några procent.  

 

Carport. RD har pratat med grannen Ella Wettermark, om att använda utrymmet vid sidan av 

förrådslängan för en carport. De vill de inte. Nästa alternativ är att bygga om ett förråd. RD 

följer upp med våra hyresgäster om de är intresserade av detta.  

 

Valberedningen. Jörgen Örnberg har meddelat att han står till förfogande för styrelsen. Samtal 

fördes om vi ska göra nya kommittéer för fika och städ. JL uppmärksammar frågan i 

kommande veckomail med tillägg för grupper för gudstjänstledare, nattvardstjänare och 

gudstjänstmusiker.  

 

5. Jonas: JL hade inga frågor att ta upp. 

 

6. Diakoni: Vårens planering diskuterades. AD och JL har gjort ett förslag inför våren som 

behandlades. Det uppdaterade förslaget bifogas. 

 

7. Administration & fastighet:  

 

Kassan. Vid mötet hade församlingen intäkter på 361 862 kronor och utgifter på 368 438 

kronor. Totalt innebär det ett underskott på -6 576 kronor.  



 

Samtal om budget för 2016. SO har inlett arbetet med att ta fram en budget för 2016. Behoven 

i fastigheterna diskuterades. Samtal fördes också om det ekonomiska utrymmet att anställa en 

eventuell ungdomsledare. I samtalet föreslogs att vi inte räknar på någon anställd 

ungdomsledare och en balanserad budget.  

 

8. Övriga frågor: Styrelsen bad David Lund ge en kort reflektion över vad han sett i 

församlingen vid sin praktik här.  

 

9. Nästa sammanträde: Onsdagen den 20 januari kl 19.00 

 

 

_______________________________  _______________________________ 

Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 

 


